
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 

dne 3. listopadu 2022 
 
Přítomni: Barták, Forst, Koucký, Kratochvíl, Nečaský, Sgall, Töpfer, Tůma, 

Vidová Hladká 
Host: Čepek (na body 2 a 3) 
 
 1. Kontrola zápisu z předchozího jednání (15. 9.) – na základě připomínky kol. 

Bartáka se mírně upravil bod 4 o zadávání závěrečných prací. 
 
 2. Univerzita provede hodnocení našeho Bc. Programu. Bude třeba poskytnout kol. 

Čepkovi kooperaci. Současně dochází ke změně názvu studijního programu 
Databáze a web na Programování databází a… a s tím jsou spojené nezbytné 
administrativní úkony v SISu. Kol. Koucký nadnesl ještě problém modifikace 
obsahu předmětu Automatiky a gramatiky, kterou by případně bylo možné řešit 
v této souvislosti. Kolegium se shodlo, že o tom je třeba více diskutovat v užší 
skupině. 

 
 3. Kolegium se shodlo na rozdělení SVV na sekci na dva bloky (KAM+IUUK+KSVI 

v jednom a zbylá pracoviště ve druhém), vedoucími budou kol. Fiala a Čepek. 
 
 4. Proděkan Sgall upozornil, že letos nebyl za informatiku podán žádný návrh do 

soutěže o nejlepší diplomovou práci na fakultě. Proběhla diskuse, kde bylo 
konstatováno, že mechanismus jsme sice zavedli (atribut, že práce má potenciál 
být někam navržena), ale chybí následný aparát, který by vyhodnocení provedl. 
Kol. Hegrová bude požádána, aby po skončení obhajob vytvořila seznam 
takových prací a poslala ho garantovi. 

 
 5. Členové kolegia se shodli, že by bylo dobré zkontrolovat a příp. upravit systém, 

jak učitelé dostávají zprávy o rušení výuky. 
 
 6. Proběhla diskuse o plagiátorství. Bylo by vhodné mít standardní mechanismus, 

kterým by učitelé mohli jednotlivé případy reportovat. Jejich globální vyhodnocení 
by mělo být v gesci studijního proděkana. 

 
 7. Proběhla diskuse o účinnosti studentské ankety. 
 
 8. Proděkan Sgall vyzval prostřednictvím vedoucích zaměstnance sekce, aby dbali 

na správné vykazování publikací, včetně kontroly a aktualizace profilů WoS, 
ORCID, Google Scholar. 

 
 9. Proběhla diskuse o nominacích do panelů GAČR. Vedoucí pracovišť by měli 

navrhnout a vyzvat k podání nominace vhodné kandidáty. 
 
 10. Proděkan Sgall opět vyzval vedoucí, aby se pokusili najít vhodné kandidáty pro 

volby do AS. 
 
 11. Proběhla diskuse o formě oslav 30. výročí vzniku sekce. 
 



 12. Proběhla opět diskuse o schvalování nehabilitovaných školitelů. Je důležité klást 
důraz na zahraniční zkušenosti mladých zaměstnanců, aby s jejich schvalováním 
nebyly problémy. 

 
 13. Dochází ke zpřísnění pravidel pro používání konferenční WiFi. Bude nutné ji 

povolovat ve shodě s původní ideou pouze na konkrétní akci s konkrétní 
zodpovědnou osobou. Nadále bude možné používat síť GUEST a Eduroam. 

 
 14. Kol. Forst upozornil na pilotní instalaci nového osvětlení v S6. 
 
 
 
 
 Zapsal: Forst 


